
والیبال و مته به خشخاش گذاشتن
از قدیم گفته اند “مته به خشخاش گذاشتن” یعنی به موضوعی گیر دادن

و رها نکردن آن که د ر اغلب موارد کار درستی نیست .
پیامد های چنین رفتاری در بیشتر اوقات می تواند منفی و آزار
دهنده باشد. این امر مورد قبول ما نیز است و اگر ضرورت ایجاد
نکند از طرح مکرر موضوعی خودداری می کنیم. اما در برخی موارد
تکرار یک بحث لازم است چرا که در مقاطع و شرایط حساس وقوع برخی از
اتفاقات انسان را مجبور به پرداختن مکرر به آنها می کند. در چنین
مواردی دیگر نباید به بهانه این که نباید مته به خشخاش گذاشت از
کنار موضوع به راحتی عبور نمود و بر مسببان و عاملان آن کاری

نداشت.
مثلا در شرایط کنونی پرداختن همه روزه به بحث میزبانی اردبیل برای
رقابت های والیبال امیدهای آسیا ضروری است. همه در انتظار آن به
سر می برند که جامعه ورزش استان از آزمونی که در پیش رو دارد

موفق و سربلند بیرون بیاید.
بحث یک فرد و یک مجموعه نیست. رفتارهایی که بوی منیت ، خودپرستی
و خود محوری از آن به مشام برسد باید در نطفه خفه شود. اگر استان
و کشور خود را دوست داریم و برای تحقق خدمت بی منت در ورزش قبول
مسؤولیت کرده ایم دیگر نیازی به مهندسی کردن و هدایت اقدامات
انجام یافته در راستای میزبانی این رقابت ها به نفع خود نبوده و
نیست. مردم و علاقه مندان به ورزش از همان روز اولی که بحث
میزبانی این رقابت ها کلید خورد، می دانند که چه کسانی دوندگی
نموده و چه گروهی صادقانه حمایت کرده و در فراهم نمودن امکانات
مورد نیاز کوتاهی نکرده اند . این که بیاییم با برخی از موضعگیری
ها و اقدامات، بحث را ار مسیر اصلی منحرف بکنیم و تلاش نماییم تا
همه کارها را به نام خود بزنیم و از این کار کلاهی برای آینده خود
دست و پا نماییم کاری اصولی و مطابق با عرف و سنت حاکم بر فضای

ورزش انجام نداده ایم.
این که چه کسانی در عضویت کمیته باشند و چه افرادی با چه موقعیت
شغلی، ورزشی و اجتماعی اظهار نظر بکنند و چه کسانی ابلاغ صادر
کنند، فدراسیون چه بگوید و اداره کل به چه به اندیشد و بالاخره چه
کسانی توان حرف زدن داشته باشند و چه افرادی باید سکوت اختیار
کرده و میدان داری ننمایند، اهمیتی ندارد، آنچه مهم است انجام

مطلوب کارها و دست یابی به هدف و میزبانی موفق بازی ها می باشد
دست همه کسانی که برای تحقق میزبانی رقابت ها تلاش کردند و از خود
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هزینه نمودند و انواع ناملایمات را تحمل کردند را به گرمی می
فشاریم و برای آنها خدا قوت می گوییم و انتظار داریم که تا پایان
رقابت ها از طرف هر کسی که بوده باشد شاهد کوچک ترین رفتار، حرکت
و اظهار نظر بر خلاف منافع میزبانی و وحدت و یک دلی دست اندرکاران

رقابت ها نباشیم.
میزبانی مسابقات والیبال امیدهای آسیا فرصت مناسبی برای اثبات
توانایی ها و کارایی و قدرت جوانان و مسؤولان استان در امر ورزش
می باشد. این امر را باید قدر بدانیم و موفقیت در آن را فدای

ابلاغ و صحبت کردن و اظهار نظر نکنیم.
امیدواریم رقابت های والیبال امید های آسیا نقطه عطفی در اثبات
شایستگی های جوانان و میهمان نوازی مردم قهرمان منطقه و مدیریت و
دوراندیشی مسؤولان منطقه باشد. ناگفته پیداست که اگر حمایت های
خدابخش استاندار اردبیل و نگاه ویژه وی به اهمیت بازی های مهم در
راستای توسعه و شناساندن استان نبود امکان میزبانی برای استان
فراهم نمی شد و بنابراین شایسته است با همدلی و یک دلی و صفا و
صمیمیت و موفقیت در میزبانی این رقابت ها، خدابخش را برای ادامه

این مسیر تشویق و ترغیب نماییم.
 


